
Dagsorden til bestyrelsesmøde juni 2016  

• Gennemgang af ref. fra sidste møde (fast punkt) 

Godkendt.  

Opdatering af kontrakt og brand skal på igen på næste møde 

 

 ”God karma” målsætning 2016 (fast punkt) 

 

- Der er kommet et forslag fra bestyrelsen om at fokusere på ”Den gode historie”. Randi laver en 

konceptbeskrivelse og sender rundt til bestyrelsen. 

- Vi opfordrer til at medlemmerne laver nogle arrangementer, fx har nogle opstaldere taget 

initiativ til at holde skt. Hans på rideklubben for alle der har lyst til at deltage. 

 

- Der har været folddag i maj måned, som desværre har været grund til splid blandt nogle af 

opstalderne. Vi har i bestyrelsen evalueret og taget kritikken til os; vi skal næste gang til 

efteråret og generelt i fremtiden være meget mere klare og detaljerede, når vi gerne vil have 

folk til at hjælpe med at lave noget i klubben. 

 

- Der bliver holdt et staldmøde for opstalderne, hvor stemningen også bliver  

 

• Kort om økonomi 

Vi har fået fremlagt klubbens økonomi og kassereren opfordrer bestyrelsen til at tænke sig rigtig 

meget om, inden vi køber. Det er hermed aftalt. 

 

• De ansatte 

Staldpersonalet har udarbejdet en liste over ting, som der vil lette deres arbejde meget. Karin tager 

fat i Frank. 

 

• Arbejdsdag 

Christina kontakter Line vedrørende arbejdsdag lørdag.  

  

• Stangmål på heste i stor stald 

Det er besluttet i bestyrelsen at fremadrettet (fra den 9/6-2016) at heste i den nye stald skal være 

over 1.65 cm i stangmål. 

 

• Ridefysioterapeut  

Vi har fået en forespørgsel fra en ridefysioterapeut, som er interesseret i et samarbejde med 

rideklubben. Pia tager den yderligere kontakt 

 

• Aquié 

Vi har diskuteret status på salget af Aquie. 

 

• Evt. 

Vi er opmærksomme på feriedækning 


